

Saratoga Vision Chinese School Weekly Announcement 2-1-2019

1. 下週二2/5是農曆新年！本週五依學校的傳統，會發給每位學生一個壓歲錢紅包，以及麥當勞月曆！在此謹預祝大家“豬”事吉祥、“豬”年行大運！中國新年快樂！

2. 請老師和Yard Duty家長在中間下課時間，提醒孩子不要在走廊吃點心，如果看到孩子嬉鬧追跑，也麻煩提醒他們注意安全，謝謝大家的配合。

3. 想報名線上中文課程的學生，可以從以下的連結報名：
<https://goo.gl/forms/pvUIXjU3wKjtz1Uz2>

4. 北加州中文學校聯合會、北加州中國大專校聯會聯合舉辦2019年北加州『第十屆全僑迎春聯合揮毫活動』暨『豬年海報比賽頒獎典禮』。

活動時間：2月3日(周日)下午1時30分至4時30分

活動地點：金山灣區華僑文教服務中心。

(100 S. Milpitas Blvd., Milpitas, CA 95035)

5. 福利社這星期五將賣「Chocolate chip Sugar cookie」。

1. Next Tuesday 2/5 is Chinese New Year. On Friday, our school will pass red envelopes and McDonald year calendars to every student. Hope everyone has a prosperous Year of Boar!

2. Teachers and Parents on duty: Please remind the students not to eat snacks or run on the hallway. We appreciate your cooperation!

3. The CFL online tutor class can be signed up from the following link:
<https://goo.gl/forms/pvUIXjU3wKjtz1Uz2>

4. Northern California 10th Spring Chinese New Year Celebration-Overseas 2019 calligraphy event will be held on Sunday 1:30-4:30 PM, February 3rd at Culture Center of Taipei Economic and Culture Office at San Francisco (100 S. Milpitas Blvd., Milpitas, CA 95035)

5. This Friday, the Snack Shack will sell Chocolate chip sugar cookies.